
  

 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde tirsdag den 20 februar 2024 kl. 17.00 – 19.00  

    Deltagere:   Linda, Katrine, Michael, Anton, Thore, Martin, Tina, Michael 
    

    Referent:    Michael Lindstrøm    
    

Kl. 

17.00    
Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden    

    Godkendt 

Kl. 

17.05    
Pkt. 2: Meddelelser v/Martin Hosbond    

- Info omkring Agedrup skole. Ift. den sag der florerer i medierne, har vi i ledelsen kigget på vores egen 

praksis. Vi mener, at det afgørende for at skabe gennemsigtighed for forældrene, er at man er god til at 

kommunikere i et sådant omfang, så man som forældre oplever at være tryg ved at sende sit barn i skole. 

- Vi forholder os til og anvender de sanktionsmuligheder, som bekendtgørelsen om ”god ro og orden i 

folkeskolen” udstikker. 

 

- Martin skal være konstitueret skoleleder på Tingkærskolen frem til 1. juni muligvis frem til d. 1. juli. 

Opgaverne i ledelsen er uddelegeret i ledelsesteamet, og Martin vil fortsat være varetage 

skolelederansvaret på Hjalleseskolen i udlånsperioden. 

 

      

Kl. 

17.15  
Pkt. 3: Nyt fra elevrådet v/Michael Lindstrøm og Anton Eg Strand(8a)  

  

 Kl. 

17.20 
Pkt. 4: Tilbagemelding vedr. drøftelse af bad efter idrætsundervisningen v/Martin 

 

- På baggrund af bestyrelsens ønske giver Martin Hosbond tilbagemelding på den nuværende situation 
mht. bad efter idræt og idrætslærernes vurdering af, hvorvidt bad efter idrætsundervisningen er et 
problem eller ej.  

 Skolebestyrelsen henstiller til, at der ikke udarbejdes et egentligt princip, men at skolen håndterer det med 

pædagogiske indsatser på skolen. Bestyrelsen henstiller dog til, at man som udgangspunkt går i bad efter 

idræt. 

Kl. 

17.35 
Pkt. 5: Gennemgang af årsregnskab 2023 v/Tina Pihl og Martin Hosbond 
- Drøftelse af den økonomiske situation. 

  Vi kommer ud af regnskabsåret 2023 med et underskud på 380.000 kroner. Regnskabet blev gennemgået for 

bestyrelsen. 

 

Hovedårsager til underskuddet: 

 

Underskuddet er opstået, da vi har haft flere langtidssygemeldinger blandt vores medarbejdere. Der har 
desuden været indgået fratrædelsesaftaler med nogle medarbejdere.  
Dernæst har der været en stigning i antallet af visiterede elever til specialpædagogiske tilbud, hvilket 
medfører et stigende underskud på budgettet for den ”specialpædagogiske model”.  
Vi har også været nødt til at iværksætte ekstra pædagogiske indsatser omkring klasser og enkelte elever for 
at sikre trivslen for enkelte børn og klassefællesskaber. 
 
For at imødekomme underskuddet, har ledelsen undladt at genopslå 1,33 stilling gennem det seneste år.  
 
Bestyrelsen godkender regnskabet for 2023. 



 

Punkt til kommende møde i marts: Drøftelse af bodens tilbud og 8.klassernes salg om mandagen set ift. det 

nuværende kostprincip. Er der sammenhæng mellem kostprincippet og skolens tilbud og praksis? 

 

Med venlig hilsen 

 Michael Wamberg(formand) og Martin Hosbond (skoleleder)  

Kl. 

17.55 
Pkt. 5: Projekt ”Ung Sammen” – udvikling af ungedidaktikken v/Martin Hosbond og Michael Lindstrøm 
 

- Gennemgang af projektbeskrivelsen vedr. udvikling af ungedidaktikken med efterfølgende drøftelse 
– se bilag.  

  På baggrund af den proces vi har arbejdet med i vores ungemiljø, er vi blevet enige om at iværksætte to 

tiltag. Et didaktisk og et strukturelt greb. 

1) Vi skal blive bedre til at styrke vores praksisfaglighed – koble den teoretiske viden til den dagligdag vi er 
omgivet af. Praksisfagligheden afspejles af hvilke fag, der er bærende i undervisningen. Det kan være en 
projektorienteret tilgang, en problemorienteret tilgang, praktisk-musiske og kommunikative 
kompetencer i dansk og sprogfag. 

2) Vi indfører 6 temauger i løbet af året, hvor vi opløser skemaet og fordyber os i faglige 
problematikker/opmærksomheder, der er rettet mod de enkelte fags kompetenceområder.  

 
På baggrund af de input, som ungemiljøet har valgt at sætte fokus på, har børnemiljøet besluttet at kopiere 
konceptet, men i et lidt andet format, hvor man i højere grad organiserer det på de enkelte årgange.  
Bestyrelsen orienteres, når vi er nået videre i implementeringen og planlægningen af næste skoleår. 

Kl. 

18.20 
Pkt. 6: Udkast til nyt princip vedr. ”kommunikation på aula” v/Martin Hosbond (se bilag) – drøftelse og evt. 
beslutning 

 Punktet udskydes til næste møde.  
Udkastet til princippet sendes ud sammen med referatet. 

 Pkt. 7: Gallafest  

 Der efterspørges en gallafest for eleverne.  
Michael Lindstrøm tilkendegiver, at det påtænkes at afholde en gallafest for 9. og 10. klasserne i dette 
skoleår. 

 Pkt. 8: Fastelavn 

 Der efterspørges mulighed for, at 4. klasserne også kan være med til at afholde fastelavnsfest. Punktet kan 
tages op på et elevrådsmøde, så eleverne også høres. Umiddelbart lyder opfordringen fra bestyrelsen, at 
fastelavnstraditionen også holdes i hævd i hele børnemiljøet fra 0.-5.årgang. 

Kl. 

18.50 
Evt.  

 Opmærksomhed på skraldesituationen.  
Der er for få containere til papir, så de bliver overfyldte. Ledelsen vil tale med TS-service om dette problem.  


